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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Nadějkov č. 6/2023, 

 

které se konalo dne 7. 12. 2023 od 18.00 hodin, v knihovně PKC, v Nadějkově 

 

Přítomní zastupitelé: Ing. Arnošt Novák, Ing. Klára Tesařová, Ondřej Hulan, Lukáš Turnovec, MUDr, 

Šárka Peterková, Michal Steinbauer, Radek Seidl, Mgr. Hana Buchnarová, Stanislav Cimpa, Jaroslav 

Vacek, Ing. Jiří Benda, Ing. arch. Vít Benda, Jan Černý. 

Dále přítomni: Mgr. Dagmar Kovářová, Štěpánka Čapková, Romana Cimpová, Miloš Kozák a další. 

Omluveni: Jiří Dušek 

Přijdou později: Pavel Janouch, Marcela Chocholatá 

 

1. Schválení programu zasedání 

Starosta obce zahájil jednání v 18:03 hodin. 

Seznámil přítomné s programem jednání. Na základě návrhu Ing. Jiřího Bendy byl přidán bod 3. 

Základní škola odložený z minulého zasedání zastupitelstva (viz: Usnesení č. 69/2023), bod 12 je 

doplněn o informace z rady a diskuzi.  

Navržený program jednání: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Základní škola 

4. Rozpočtová opatření 

5. Rozpočet 2024 - návrh 

6. Dokončené projekty roku 2023 

7. Projekty na období 2024 např.: 

 Komunikace Hronova Vesec II. etapa 

 Zasíťování pozemků pro individuální výstavbu 

 DPS 

 Plynové kotle č.p. 141 

 Hrobka 

 Příprava projektu na postupnou obnovu vodovodního řadu 

8. Stanovení ceny vodného 
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9. Stanovení ceny za svoz a likvidaci komunálního odpadu 

10. Věcná břemena 

11. Komunikace Nadějkov – Zvěstonín 

12. Informace z rady, diskuse, závěr 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Návrh zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Zapisovatelé: Ing. Jiří Benda, Štěpánka Čapková 

Skrutátor: Marcela Chocholatá 

Ověřovatelé zápisu: Radek Seidl, Mgr. Hana Buchnarová 

 

Usnesení č. 75/2023:  

Zastupitelstvo obce Nadějkov schvaluje doplněný program jednání a dále p. Ing. Jiřího Bendu a pí. 

Štěpánku Čapkovou jako zapisovatele, pí. Marcelu Chocholatou jako sčitatelku hlasů a p. Radka Seidla 

a pí. Mgr. Hanu Buchnarovou jako ověřovatele zápisu ze zasedání dne 7. 12. 2023. 

Pro: 13  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

3. Základní škola 

Starosta odsouvá tento bod na později z důvodu nepřítomnosti pí. Chocholaté, která řešila 

nesrovnalosti v účetnictví školy ve spolupráci s pí. Ředitelkou Kovářovou, bývalou účetní pí. 

Dvořákovou a auditorkou Pí. Stibalovou, a má k tomuto bodu podklady. 

 

4. Rozpočtová opatření 

V rámci delegovaných kompetencí byla radou obce Nadějkov schváleno rozpočtová opatření č.12 

k 22.9.2023 v celkové výši 327.283,- Kč, vyrovnáno na výdajové straně rozpočtu, rozpočtové opatření 

je součástí materiálů. 

Usnesení č. 76/2023: 

Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí rozpočtové opatření číslo 12 v předloženém znění 

(přiloženo k materiálům). 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 
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V rámci delegovaných kompetencí byla radou obce Nadějkov schváleno rozpočtové opatření č. 13 

k 12.10.2023 je v celkové výši 181.000,- Kč, na příjmové a výdajové straně rozpočtu, rozpočtové 

opatření je součástí materiálů. 

Usnesení č. 77/2023: 

Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí rozpočtové opatření číslo 13 v předloženém znění 

(přiloženo k materiálům). 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

V rámci delegovaných kompetencí byla radou obce Nadějkov schváleno rozpočtové opatření č. 14 k 

7.11.2023 je v celkové výši 470.408,43 Kč, na příjmové a výdajové straně rozpočtu, rozpočtové 

opatření je součástí materiálů. 

Usnesení č. 78/2023: 

Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí rozpočtové opatření číslo 14 v předloženém znění 

(přiloženo k materiálům). 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

Rozpočtové opatření č. 15 k 7. 9. 2023 je v celkové výši 710.000,- Kč na příjmové i výdajové straně 

rozpočtu, rozpočtové opatření je součástí materiálů. 

Usnesení č. 79/2023:  

Zastupitelstvo obce Nadějkov schvaluje rozpočtové opatření číslo 15 v předloženém znění (přiloženo 

k materiálům). 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

5. Rozpočet 2024 - návrh 

Navržený rozpočet je předložen zastupitelům k seznámení a vyvěšen na úřední desce. Je navržen jako 

vyrovnaný, během prosince ho projedná finanční výbor a zastupitelstvo se k hlasování o rozpočtu 

sejde pravděpodobně 21.12. 2023. Případné připomínky žádá starosta do 19.12. aby bylo možné je do 

rozpočtu zapracovat nebo k nim připravit podklady.  

V rozpočtu dosud nejsou dvě zásadní položky, a to jsou náklady na zasíťování pozemků pro 

individuální výstavby a jejich prodej. To bude předmětem rozpočtových změn v příštím roce, až budou 

známy náklady a zasíťování a reálný příjem z prodejů. Jakmile budou parcely zakreslené v katastru 

začne obec připravovat prodej jedenácti parcel. Příjmy z prodeje bude obec řešit rozpočtovou 

změnou. Budou podepisovány Smlouvy o Smlouvě budoucí a zájemci budou platit nevysokou kauci. 

 

V 18:15 hodin přichází zastupitel Pavel Janouch 
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Usnesení č. 80/2023:  

Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí návrh rozpočtu obce na rok 2024, který bude v konečné 

verzi projednávat na svém příštím zasedání. 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 1 (p. Janouch) 

 

6. Dokončené projekty roku 2023 

 Fasáda DPS, zateplení (POV JčK): Dokončeno, předáno, příprava vyúčtování dotace na 

Jihočeský kraj. 

 Chodníky křižovatka Sedlecká – Ke Špejcharu: Téměř dokončeno, předání zkomplikoval sníh. 

 Hrobka hřbitov: Zatím bez změny, dotace dosud nepřidělena. Obec je údajně mezi 

náhradníky. 

 Dílčí opravy komunikací: Dokončeny opravy výtluků Mozolov, Nadějkov, Větrov, Kaliště, 

Hronova Vesec, zaasfaltovány výkopy po opravách vodovodního potrubí a pokládce nového 

potrubí, kanálové vpusti, opraveny nájezdy k domům. Neúplně opravené výtluky pod 

Hronovou Vescí (dotaz Ing. Jiří Benda) obec posoudí až roztaje sníh a pokusí se opravit.  

 Obnova lesů: Odloženo kvůli sněhu. 

 Rekonstrukce koupelny v bytě č. 6. DPS: Rekonstrukcí koupelny vznikla bezbariérová 

koupelna, dokončeno, v roce 2024 je v plánu pokračování, podle možnosti v některém 

z volných bytů. Většina pokojů má pouze vany, proto budou byty dále předělávány na 

bezbariérové. 

 Výměna podlahové krytiny a kuchyňské linky podkrovní byt v domě č.p. 141: Výměna PVC 

v jednom z pokojů a v kuchyni, výměna kuchyňské linky a sporáku, proběhne v prosinci. 

 

V 18:20 přichází pí. Marcela Chocholatá 

 

Usnesení č. 81/2023:  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o schválených a plánovaných projektech obce. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 Obleky hasiči: Na minulém zastupitelstvu byl schválen nákup 3 ks zásahových obleků pro 

hasiče (Usnesení č. 71/2023). Výrobce původně navržené obleky (cena 6.700,-) již nevyrábí a 

obdobné stojí 10.000,- Kč. Další oblek si hradí SDH Nadějkov ze svých zdrojů. 

 

Usnesení č. 82/2023:  

Zastupitelstvo obce schvaluje nákup tří hasičských zásahových obleků s vyšší pořizovací cenou 

10.000,-Kč. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdržel se: 0 
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7. Projekty na období 2024 

Rada obce projednávala projekty na následující rok, vzhledem k očekávaným investicím do zasíťování 

pozemků pro individuální výstavbu obec neplánuje velké množství projektů.  

Doporučené projekty: 

 MK Hronova Vesec – II. Etapa (křižovatka na Mozolov – náves v Hronově Vesci), v případě 

dotace II. a III. Etapa 

V diskuzi mezi zastupiteli zaznělo, zda by nebylo vhodné (v případě dostatku peněz na účtech obce) 

udělat obě etapy najednou vzhledem k vysoké inflaci a úspoře na dopravě techniky. Při přípravě 

projektu na opravu budou na místě diskutována možnost asfaltování části obecní cesty kolem dvora 

č.p. 1 a č.p. 6 a dalších příjezdů k domům. Na Hubově si obyvatelé platili vjezdy k domům sami. 

Dále bude potřeba dělat nový povrch na části silnice na Mozolov i v osadě a cesta od Micáskova 

mlýna na Vratišov. 

Starosta navrhuje tedy hlasovat o tomto bodu zvlášť a navrhuje udělat obě etapy opravy silnice přes 

Hronovu Vesec i v případě že obec nedostane dotaci. Obec má rezervy z minulých let (nemělo by tím 

tedy být ohroženo financování zasíťování parcel pod vodojemem) a pokud usnesení bude schváleno, 

je možné zapracovat opravy do rozpočtu na rok 2024. 

 

Usnesení č. 83/2023:  

Zastupitelstvo obce Nadějkov schvaluje realizaci místní komunikace Hronova Vesec 2024 v etapách II. 

a III. 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 1 (p. Turnovec) 

 

 Projekt a zasíťování pozemků pro individuální výstavbu 

 Okna DPS POV JčK 

Výměna 5 kusů plynových kotlů v bytových jednotkách č.p. 141 – urgentní, kotle jsou cca 20 let staré, 

nejsou dostupné náhradní díly a je problém s revizemi. Je třeba opravit i komíny. Výměna je nutná i 

z důvodu bezpečnosti nájemníků.  

 Oprava hrobky na hřbitově 

 Hydrogeologický průzkum ČOV 

 

V roce 2024 bude zpracována projektová dokumentace k projektům: 

 Projekt rekonstrukce staré hasičárny Nadějkov 

 Projekt vytápění ZŠ a MŠ 

 Projekt na postupnou rekonstrukci vodovodního řadu (náměstí) 

Je možné, že se rozsah projektů bude upravovat na základě informací, které dnes neznáme (eGD 

apod.) 
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Usnesení č. 84/2023:  

Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí informace o plánovaných projektech obce pro rok 

2024. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

3. Základní škola 

Místostarostka uvedla: téma škola otevíráme v posledním roce na zastupitelstvu opakovaně. 

Tentokrát se k němu vracíme na základě posledního jednání zastupitelstva, kdy zastupitelé 

vyhodnotili, že zjištěné skutečnosti bude lepší probrat na příštím zasedání za přítomnosti paní 

ředitelky Kovářové. Předpokládalo se také, že zjištěné nedostatky v oblasti ekonomiky budou během 

této doby dovysvětleny. Od začátku školního roku uběhly již tři měsíce, paní ředitelka Vám tedy jistě 

představí aktuální personální obsazení školy, vývoj školy od září a další podrobnosti. Pravdou je, že se 

škola potýká s úbytkem žáků, o kterém jsme ale věděli, že nastane. Škola nicméně funguje i s menším 

počtem dětí. Zapojuje se do veřejného dění, otevřela své dveře i nově příchozím v rámci odpoledních 

kroužků. A to nejenom dětí, které navštěvují mateřskou nebo základní školu. Velké poděkování patří 

škole za uspořádání prvního ročníku vánočního jarmarku bez ohledu na to, kolik dětí školu v současné 

době navštěvuje. Škola se nyní nachází v přechodovém období, kdy potřebuje především čas na práci, 

rozvoj nové koncepce a není tedy na místě, aby kdokoli z personálu školy čelil nějakým urážkám nebo 

napadání a ztrácel tak chuť do práce a elán kvůli těmto osobním útokům těch, kteří se ještě 

nevyrovnali se změnou ve vedení školy. Jak už bylo řečeno v ZŠ Nadějkov byla zjištěna celá řada 

pochybení v oblasti účetnictví. K 1.8.2023 nedošlo v ZŠ Nadějkov pouze ke změně na pozici ředitelky 

školy, mimo jiné odešla do důchodu i paní účetní školy, účetnictví měla převzít externí firma, která to 

ale kvůli zásadním nesrovnalostem odmítla. Na nápravě pracovala pí Chocholatá, v některých 

případech společně s pí. Dvořákovou a v některých případech i s auditorkou pí. Ing. Stibalovou. 

Jednoduše řečeno, v tom účetnictví byly velké nedostatky a občas bylo poměrně dost kreativní. 

Účetní obce Marcela Chocholatá informovala o tom že se s pomocí bývalé účetní školy, bývalé paní 

ředitelky a auditorky podařilo většinu věcí dohledat a opravit. Bylo tedy možné z účetního programu 

vygenerovat takové výstupy, aby mohla účetnictví převzít firma, která bude dále pro školu účetnictví 

zpracovávat. 

Místostarostka upřesnila že audit, který v roce 2023 dělala na zadání obce pí. Stibalová, nebyl audit 

celého účetnictví, ale byl to vlastně jen povrchový audit finančních vztahů mezi školou a obcí.  

Dále proběhla debata o inventarizaci majetku školy, který nebyl od doby stěhování ze zámku nikdy 

pořádně aktualizován a je veden v historických knihách. Starosta tuto debatu uzavřel s tím, že by se 

škola společně s pomocí obce pokusila během roku 2024 historické knihy přepsat do elektronické 

podoby, aby bylo možné inventarizaci majetku provést.  

P. Vít Benda si myslí že by se obec měla zaměřit hlavně na koncepční stránku školy, aby měla nějakou 

budoucnost a byly v ní žáci. To je pro něj důležitější než účetnictví. Místostarostka odpovídá že to je 

důležité i pro ně a pro paní ředitelku, ale bohužel v současné době převzetí školy a s tím související 

problémy (před tím diskutované) jí to neumožňují v rozsahu jaký by tomu ráda věnovala. P. Vít Benda 

upozorňuje že se blíží zápisy a škola by měla dělat něco pro to, aby škola získala nové žáky. Paní 
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ředitelka by také uvítala, kdyby už se podařilo vše vyřešit, účetnictví převzala firma a mohla se po 4 

měsících naplno věnovat výuce a dětem. Nyní se snaží udržet účetnictví sama, ale při tom že musí 

řešit další provozní problémy a zároveň učit. Škola nestagnuje a za 3 měsíce se udělala spousta práce. 

Například Vánoční jarmark při rozsvěcení stromečku se moc povedl a stál mnoho úsilí všechny 

zúčastněné. Před zápisy v dubnu se chystají dny otevřených dveří ve školce i škole. P. starosta reaguje 

že koncepce je velice důležitá pro zřizovatele i školu ale ne úplně důležitá pro finanční úřad. Souhlasí 

s paní ředitelkou, že je třeba tyto věci uzavřít, a začít od ledna s čistým stolem. Pak máme prostor pro 

ty věci, které jsou důležité, ale v současné době potlačené problémy, které se tam objevily. 

Slovo dostává p. Bendová (host): Má dítě ve školce a do první třídy má nastupovat v září 2025. Pokud 

by se rozhodla dát dítě sem do školy, tak by ráda věděla, jak bude vypadat další rok ve škole, pokud 

odejdou děti do druhého stupně a ukrajinské děti tak ve škole zůstanou tři děti. Pokud tedy do dalšího 

školního roku nikdo nenastoupí tak už není co řešit. Myslí si, že hodně rodičů nedá děti do školy, která 

je takhle na hraně a raději je dá někam jinam. Ve školce je hodně dětí a je důležité, aby tyto děti 

neutekly do školy někam jinam. Chápe blbou situaci kolem účetnictví a provozních věcí, ale pokud ve 

škole nebudou děti, tak tam nebudou ani peníze. Na to místostarostka odpovídá že velké plus 

spatřuje v odpoledních kroužcích, které jsou otevřené i pro mimoškolní děti i jejich rodiče. Tím mají 

možnost školu poznat. Pí. Bendová to chválí, ale říká že je potřeba aby viděli výuku a je potřeba je 

nalákat na to, jak se budou učit. Jistebnice je 5 minut cesty a není problém je dát tam. Pí. Chocholatá 

upřesňuje že účetnictví ovlivňuje i koncepci školy. Paní ředitelka kvůli neuzavřenému účetnictví neví, 

jak je na tom s rozpočtem, jak má stavět rozpočet na další rok, ani jaké peníze může použít na 

pomůcky atd.  

Pí. Buchnarová by ráda slyšela názor rodičů dětí kteří do školy nyní chodí. Na to pí ředitelka odpovídá 

že nechce mluvit za rodiče, ale podle zpětné vazby, kterou má tak jsou rodiče spokojeni s výukou i 

s vedením hodin. Jsou rádi že děti mají učebnice a mohou se na učivo podívat doma. Hodnocení je 

tedy kladné. Navrhuje dále že by si od Nového roku brali předškoláky ze školky na jednu až dvě hodiny 

týdně do výuky. 

Pí. Rynešová (host) se ptá, jestli obec neuvažuje o svozu dětí školním autobusem z okolí po vzoru 

například Borotína. - Podle starosty je to věc k zamyšlení ale je to obvykle silně k neprospěchu 

okolních škol. Lze o tom ještě diskutovat a udělat průzkum kdy by měl zájem v té škole být a zda by 

měl svoz smysl.  

 

V 19:14 odešla pí. zastupitelka Peterková. 

 

Usnesení č. 85/2023:  

Zastupitelstvo obce Nadějkov bere na vědomí informaci o Základní škole Nadějkov.  

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

8. Stanovení ceny vodného pro rok 2024 

Pro rok 2024 navrhl Čevak stejnou cenu vodného jako v roce 2023, cena vodného pro odběratele bez 

DPH tedy zůstává beze změn. 
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Usnesení č. 86/2023 

Zastupitelstvo obce Nadějkov stanovuje cenu vodného pro rok 2024 ve výši bez DPH za m3 

Místo Vodné 2024 (kč/m3) 

Nadějkov  53,- 

Kaliště 33,- 

Větrov 25,- 
 

Zastupitelstvo obce dále pověřuje starostu obce podpisem veškerých souvisejících dokumentů se 

společností Čevak na rok 2024. 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

9. Stanovení ceny za svoz odpadů 2024 

VYÚČTOVÁNÍ ODPADOVÉHO HOSPODÁŘSTVÍ ZA ROK 2022 

rekapitulace stanovení poplatku za směsný komunální odpad pro rok 2024.  

RECYKLACE: 

Příjmy (náhrady za tříděný odpad)    169 087,88 Kč 

Výdaje (služby svozu a odvozu tříděného odpadu)   250 247,16 Kč 

ROZDÍL         - 81 159,28 Kč  

81 159,28 Kč: 794 (počet obyvatel + objektů) = 102,21 Kč na jednoho obyvatele 

LIKVIDACE SMĚSNÉHO KOMUNÁLNÍHO ODPADU: 

Příjmy (od obyvatel dle platné vyhlášky)   367 040,00 Kč 

Výdaje (služby firem svážející směsný kom. odpad)  530 947,25 Kč 

ROZDÍL        - 163 907,25 Kč  

530 947,25 Kč: 794 (počet obyvatel + objektů) = 668,70 Kč na jednoho obyvatele 

REKAPITULACE POPLATKU NA ROK 2022: 

102,21 Kč (1. složka, která může být maximálně 250 Kč, její výši může obec stanovit libovolně dle 

svého uvážení, aniž by ji ve vyhlášce zdůvodňovala) + 668,70 Kč (2.složka, vychází z propočtu 

skutečných výdajů na likvidaci směsného odpadu na občana. Výše této složky nesmí překročit 1.200 

Kč)  

Součet položky 1. a 2. = 770,91 Kč 

Dosavadní cena: 600,- Kč/osoba/rok 

Vzhledem k tomu že na rozdíl od vodného se svoz odpadů týká všech obyvatel obce, může obec stejně 

jako minulé roky vybírat poplatek nižší, než jsou reálné náklady a tím alespoň mírně dotovat svoz 

odpadů všem obyvatelům.  
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Navržená nová cena: 700,- Kč/osoba/rok 

Usnesení č. 87/2023 

Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Nadějkov o místním poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství s účinností od 1. 1. 2024. 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 88/2023 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 13 ke Smlouvě o poskytování služeb v oblasti nakládání 

s odpady a Smlouvu o poskytování služeb v oblasti nakládání s odpady (separované odpady) 

v Nadějkově a místních částech a pověřuje starostu obce podpisem dokumentů. 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

10. EG.D - věcná břemena 

Usnesení č. 89/2023 

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření Smlouvy o Smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene PI-

001030 082341/002-EMMI Brtec, p. Král p. č. 668/1 připojení kabelem a pověřuje starostu obce 

podpisem této smlouvy. 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 90/2023 

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření Smluv o zřízení věcného břemene 

PI-014330077655/003-FIA Petříkovice čp. 8: NN úprava vedení 

TA-014330067104/002-FIA Nepřejov-Fuka: kabel NN 

a pověřuje starostu obce Nadějkov podpisem těchto smluv. 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

11. Komunikace Petříkovice Zvěstonín 

Silnice na Tábor je hodně frekventovaná komunikace, hlavní komunikace pro místní obyvatele mezi 

Nadějkovem, Jistebnicí a Táborem. 

Podle celostátního sčítání dopravy v roce 2020 po silnici projelo 501-1000 vozidel denně. 

Šířka komunikace neumožní míjení dvou nákladních vozidel a také v případě, kdy osobní vozidlo 

potkává nákladní auto nebo autobus obvykle zůstane stát na krajnici, aby umožnilo průjezd. Stejně 

tak nelze udržet zákonem stanovený odstup od cyklisty 1,5 metru. Navíc se s novým dopravcem zvýšil 

počet autobusových linek na lince Tábor-Sedlčany.  
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Krajnice, i když byly před několika lety dosypány, na mnoha místech hrozí poškozením vozidla, pokud 

by bylo nuceno do nich sjet vyšší rychlostí, stabilita krajnic při deštích je mizerná a v zimním období 

ani není vidět kam až se lze s autem vyhnout.  

Obec nemá žádnou informaci o tom, že by se v nejbližších dvou letech plánovala jakákoli oprava této 

komunikace.  

Starosta navrhuje otevřít diskuzi o opravě a rozšíření komunikace, pořídit fotodokumentaci 

komunikace a začít stav komunikace řešit s SÚS Tábor, SÚS České Budějovice a Mgr. Antonínem 

Krákem, radním JčK, který má v gesci dopravu. 

 

Usnesení č. 91/2023 

Zastupitelstvo obce Nadějkov pověřuje radu obce Nadějkov přípravou petice na podporu opravy 

komunikace číslo 123 mezi Petříkovicemi a Zvěstonínem, starostu obce pověřuje jednáním 

s příslušnými organy a institucemi. 

Pro: 13  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

12. Informace z rady, diskuze, závěr 

Rada obce projednávala v období od 15.9.2023 do 6.12.2023 mimo jiné následující témata: 

 Pozemky pro individuální výstavbu 

 Základní škola 

 Rekonstrukce bytu 

 Rozpočtová opatření 

 Oprava komunikací 

 Poptávkové řízení chodníky  

 Audit 

 Pronájem tiskárny 

 Hasiči zásahové obleky 

 Cena nájemné byty DPS 

 Barva fasády DPS 

 Školská rada 

 Projekty roku 2024 

 Plánování koncertu 

 Vánoční setkání 

 

Dotaz p. Jiřího Bendy na pronájem tiskárny – na obci přestala fungovat tiskárna, neumožňovala 

sdílené tisky. Rada nájem tiskárny vyhodnotila jako výhodnější než nákup. Nájem je asi 1000 

Kč/měsíc. Náplně dodává firma a fakturuje obci. Za servis a funkčnost odpovídá ona. Po nějaké době 

je možné tiskárnu za zůstatkovou cenu odkoupit. 

Dotaz p. Jiří Bendy na školskou radu – do školské rady byla jako zástupce obce jmenována pí. Hana 

Buchnarová místo p. Pavla Kříže který již v zastupitelstvu není ani nemá ve škole děti. 
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Dotaz p. Víta Bendy na koncert – na Mozolově měl soustředění soubor z Prahy a nabídl benefiční 

koncert na účel který si obec vybere. Na vstupném se vybralo 2520 Kč. 

Dotaz p. Pavla Janoucha na výběr nových světelných ozdob na náměstí (zastupitelé mají od obyvatel 

zpětnou vazbu, že se na náměstí nehodí) – bylo vybíráno z katalogu a andělé nevypadali tak velcí a 

chlupatí. Příští Vánoce se přesunou někam mimo náměstí a koupí se výzdoba která odpovídá té 

stávající. 

Dotaz p. Jiřího Bendy na umístění cedule Toulavy Stezky do Prčic. Náměstí je plné sloupů a značek a 

cedule Toulavy by byla vhodnější někde ve spodní části náměstí. Například u krámu, kde stezka 

vychází na náměstí – cedule na tomto místě stát neměla, na jaře dojde k jejímu přemístění na 

vhodnější místo. 

Dotaz p. Jiřího Bendy na novou sedlovou střechu na rozvaděči vedle vánočního stromku. Dle něho i 

dalších obyvatel se kterými o tom mluvil je moc velká a narušuje zbytečně vzhled náměstí. Prosí o její 

nahrazení jednoduchou rovnou malou stříškou. – stříška byla dělaná narychlo před začátkem adventu 

tak aby byla v souladu s ostatními cedulemi u kostela a Toulavou. Obec výměnu stříšky zváží. 

 

Ve 20:00 hodin starosta obce Nadějkov p. Ing. Novák ukončil zasedání zastupitelstva obce Nadějkov a 

popřál všem hezké Vánoce a Šťastný Nový rok. 

 

 

Zapisovatel: Ing. Jiří Benda 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

…………………………        ……………………… 

 

Mgr. Hana Buchnarová         Radek Seidl 

 

 

 

 

………………………… 

Ing. Arnošt Novák, starosta obce 


